



Styrelseråd

27-03-2024

Plats: A415

Fika: Annas Chokladbollar

Närvarande: Klara, Linn, Anna, Evelyne, Vincent, Jennifer, Gäst: Jossefin Manfolk

1. Mötet öppnas kl. 16:17
2. Fika Samkväm - Jennifer
3. Excellence

Man sätter ihop en jury av styrelsen, Förra styrelsen, representanter från A-skola och S-länken, vi får sätta ihop en jury, kring 75% måste närvara för att välja excellence. Man väljer student från 4/5an därför får inte en student från 4an och 5an vara med

Vi ska bestämma vilka som ska va med i juryn, gör vi det snabbt kan vi ha ceremoni på eldfesten

Vi ska skriva namn på person och post,

- Alexander Sjölund
- Hela vår styrelse nu, minus Sofia
- Alla nämndansvargiga
- Vi skiter i utskotten
- Malin? (Tvek dock)
- Marcus Arnevi, årskursansvarig för 4
- Joanna Messmer, S-länken

Alla är för!

Kalla till möte veckan innan eldfest, typ tisdag

Linn fixar formulär till Sofia

4. Hitract

Megarådet +Klara har haft möte

(Linns sammanfattningslista):

- samlingspunkt!!
- funkar bra med biljetter, kontrollerbart, återbetalning
- dela evenemang med andra sektioner

- digital shop, sektionen och festeriet
- ekonomisk bokföring, lägre avgift än izettle
- arbetsmarknads sidan är inte jätte utvecklad, men det finns några företag
- går att koppla med instagram

Bygg är på! Vi kan mingla ikväll med andra sektioner, se vad dem tycker

(Linns reflektioner):

- litet team, har dem koll?
- behöver namn och e-mail för att vara med

kommer de gå i konkurs, men ju fler som är med desto bättre

Megarådet + Klara funderade kring

- deras säkerhet?
- att samla alla uppgifter på ett ställe känns misstänksamt
 - SVAR: de tar information och säkerhet ytterst allvarligt
- annars positivt inställda

Vi känner:

- Risk men typ ändå positivt?
- hur lång tid kommer det ta att etablera
- nice att det finns en helhets grej som SLACK inte har
- nice med biljettsystemet
- Bra med ett ställe att samla sektionen på
- Ska vi kombinera? inte nice! Övergångsperiod?
-

5. Krig om amöban

Vi vill ha gasque i amöben under mottagning, Katya tycker inte det är lämpligt
Linn har skrivit tillbaka försökt förtydliga situationen att den är lugn, att vi borde utnyttja
en yta där vi har alkoholtillstånd

Katya är inte på vår sida :(

Vincent ska göra sitt bästa!

Applåder till LINN!

6. Tempen på Sektionen

Kolla externt, hur sektionen mår internt, det finns delar alla hade kunnat jobba på,
medaljer, lokal vi kan kolla vad folk hade tyckt om oss, eller vad ska få dem att bry sig,
eller vad får dem att inte bry sig

linn vill ha en kväll där vi kan jobba med detta

Vi ska jobba med det här söndagen den 7e april, kir finns där- jennifer finns där

7. S-länken branch-föreläsningar

vi borde ha ett vägval alternativt för våra masters, vi ska hjälpa till marknaden men de kan representera arrangemanget, vore svinbra, NÄR? ska vi ha i höst? kommer vi ihåg? ha i A.skolan? hösten bra tid! läggas på arkipelago
Vi säger ja men inte nu!

8. Fest i amöban

A-bar behöver utveckla praxis!

Det har inte funnits system men det behöver finnas, pusha emilia att ha en bra överlämningen

9. övrigt

Räkenskapsår m.m

Bygg har gett medgivande till att fungera som ambassadör för TT i höst.

10. mötet avslutas kl. NU (17.44)